
   

 

NAV Hjelpemiddelsentral Vestfold og Telemark  // Rødbølveien 26  
Postadresse:  3270 Larvik 
Besøksadresse: Rødbølveien 26 3270 Larvik 

Telefon: 407 02 807 // https://www.nav.no/no/lokalt/hjelpemiddelsentraler/nav-hjelpemiddelsentral-
vestfold-og-telemark 

 

 
 

  
 
  

  
                                                                                                                            // REFERAT 
 
 

Tilstede: Sven Hansen (FFO), , Leif Lelge Svae (SAFO), Viktoria Macleod (HMS) 

Dag Frode Arnø (HMS), Maria Moss (KS), Svein Egil Nordstrøm (vara 
FFO), Eldbjørg Lia Ettestad (KS), Gro B. Rohde (SAFO), Malin Skåtun 

(HMS) og Torunn Didriksen (HMS) 
  
 

Forfall Eirin Sundberg (STHF), Cecilie Giil Kongsgård (FFO), Elin Maagerø Jakobsen 
(FFO) 

Ref: Gina Karlsen 

Kopi til:     Websak        
     
 

Møte i Brukerutvalget 
 
Sak 1/24 Faste poster og oppfølgningsaker v/Malin 
Info om personalendringer og økonomi 

- Stillinger har blitt holdt ledige for å vurdere behov og økonomien er anstrengt. Har redusert med 

flere årsverk de siste årene. Har nå lyst stillinger på både teknikk og ASK/Kognisjon.  

- Vil bli satt inn vikar på Avd. Kundeservice og Arbeid (svangerskapspermisjon).  

- Fått 2,5 tolkestilling – ansettelser gjøres i løpet av våren. 

- Et generelt nedtrekk på ca. 4 mill vil påvirke tjenestene. 

Regelverksendringer: Torunn 
- Forskrift om aktivitetshjelpemidler for de over 26 år er oppdatert. Aktivitetshjelpemidler omhandler i 

stor grad sykler, men kan gjelde sitski, kjelker mm. Kan lese mer på Nav.no. Den store endringen 

gjelder egenandelstaket: 

▪ Tidligere 5000 kr i egenandel, nå 7000 kr pr hjelpemiddel 

▪ Hvis tilgjengelig brukt hjelpemiddel, kan man komme bedre ut med bare en 

egenandel på 2000 kr. Få brukte hjelpemidler på lager som er egnet. Vi henter også 

fra andre steder i landet. Ikke mange som har søkt på brukt.  

- Tidligere kunne man slippe egenandel og betale bare 10% av hjelpemiddelets verdi. Gjelder det 

fortsatt? Dette vil bli undersøkt.  

- Ordningen er basert på rammetilskudd dvs. at vi får en viss sum pr år= førstemann til mølla 

prinsippet. Datoen for når søknaden kom inn som er styrende. Potten går fort tom. Belastes brukte 

hjelpemidler potten når det ikke er snakk om nyinnkjøp? Ja, men ikke som nypris, men til deler ol. Og 

hjelpemidlene er ofte spesialtilpasset. Vi kan ikke lagre store mengder brukte hjelpemidler. Det 

hender vi gir bort til kommunene. 

- Dette vil bli undersøkt.  

Møtedato: 20.02.2024 



 
 

 
 
 

- Ca. 70 søknader er mottatt hittil i år 

Pga. av regelendring vil behandling av sakene ta litt mer tid. Men likevel jobber vi relativt raskt.  

- Mulig å dele opp egenandelen?  

Nei, men endringen med «bare» 2000 kr i egenandel gjør ordningen mer tilgjengelig. Høye kostnader 

på egenandel er likevel bare en liten del av hva hjelpemiddelet koster.  

- Er det noen verdi grense?  

Nei, hvis du trenger et aktivitetshjelpemiddel er det ikke noen grenser oppad på hva det koster i 

innkjøp. Ofte dyrt og potten blir derfor fort brukt opp.  

- Hvis man driver aktiv konkurranse får du ikke dekket hjelpemiddel hos oss, men hvis det er 

aktivitet/hobby så får man. 

Oppfølgningspunkter fra sist møte 
- Oversikt til kommunene om PE – ordnet.  

- Søplebøtter i publikumsområdet – ordnet. 

- Skilt ved veien – nei, dessverre ikke satt opp foreløpig. Bygget er skiltet på utsiden. Men det kommer 

et industriområdeskilt nede ved veien på et eller annet tidspunkt.  

- Hastevedtak til sykehuset (flyttes til neste møte - sak fra Eirin) 

Sak 2/24 Evaluere samarbeid/møter  i 2023 v/Torunn  
- Hvordan har møtevirksomheten i 2023 fungert?  

o Tilbakemeldinger fra utvalget: 

▪ Bra at vi fra kommune får være med å diskutere og evaluere saker 

▪ Lang tid mellom møtene på vår og høst. Ett møte ble avlyst. Ble bare 3 møter i fjor, 

vanligvis 4 som er et greit antall. 

▪ Fint å kunne kommentere ting og spørre spørsmål 

▪ Det blir ikke sendt ut referat til andre enn de som er tilstede på møtet. Det legges ut 

på Nav.no som er tilgjengelig for alle innbyggerne. Sendes FFO og SAFO slik at de kan 

distribuere til alle underorganisasjoner.  

▪ Er det mulig å få en mailadresse-liste til hovedkontakter i kommunene? 

▪ Fint å høre om utfordringer andre brukergrupper har 

▪ SAFO har endret styret, så sjekkes om igjen ang 3 rep for SAFO. Torunn har tidligere 

purret opp å få inn en fast representant til. Ikke skjedd noe. Brukerorganisasjonene 

må selv ta ansvar for dette.  

▪ Er det en god sammensetning med 3 Fra FFO og 3 fra SAFO? Viktig med dialog med 

brukerorganisasjonene.  

▪ Viktig å ha brukere som faktisk bruker sentralen i brukerutvalget. 

▪ Info ut fra brukerutvalget til andre kommuner- - ikke i mandatet, visste ikke at dette 

var en oppgave, sier kommunerepresentantene. Ikke sikkert dette er hensiktsmessig, 

viktig info vil gå ut fra HMS uansett.  

▪ Tror det kunne vært lurt å ha to representanter fra kommunene i Telemark siden det 

er så mange kommuner der. 

▪ Viktig at kommunene er med, skryt av representantene fra kommunene 

▪ Skal jeg kontakte andre brukerorganisasjoner i FFO? Trodde jeg kun representerte 

hørsel… 

• Dere er en representant for FFO, men både FFO og SAFO får møtereferat og 

sender nok videre. 



 
 

 
 
 

• Dere må selv finne ut om dere skal gjøre noe mer, info ligger ute. Ingen 

hensikt å bruke masse tid på å sende referater til andre, men  dersom du ser 

en hensikt med det, så gjør det.  

• Ingen hensikt å gjøre dette møtet for stort… da får man ikke gjort noe. Viktig 

med dialog og da kan man ikke være for mange.  

▪ Kan være greit med en gjennomgang av mandatet (gjøres neste møte)  

▪ Kanskje en av organisasjonene kunne ordnet med agendaen for møtene? Passe på at 

det blir skrevet referat og være møteleder? Dele på ansvaret og at det ikke alltid er 

HMS – det er et likeverdig møte og greit om det går på rundgang. Kan tenke på det 

og så tas det opp på et senere møte. Kommentarer: 

• Viktig at vi følger samme regler som NAV sentralt 

• Veldig sårbart om en frivillig skal ha ansvar til referatskriving ol 

• Det er HMS som vet hva som rører seg, viktig at dere holder i trådene 

• Agder har gjort ting litt annerledes – spennende iflg Torunn. Er det mulig å 

invitere Agder (på Teams) til å informere?  

• Fint med det siste året - det har blitt mange temaer som man kan diskutere. 

Viktig å ha utviklingsområder på agendaen, og derfor viktig med innspill og 

saker fra brukerne. Ha vært en del morsomme møter de siste 2 årene.  

PAUSE 
Sak 4/24 Statistikk Akuttvakt v/ Viktoria og Dag Frode 
Info fra Viktoria og Dag Frode om tall fra hhv tolk og teknikkområdet.  
AVBRUDT PGA TYVERIALARM. 
Møtet blir avlyst – de resterende sakene flyttes til neste gang 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

  
  

 

 
 

 
 
 


